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Pitanje postavljeno predsjedavajućem Predstavničkog doma – „Zanima me da li su tačne 

informacije koje su se pojavile da ste prilikom Vaše posjete Albaniji o trošku Parlamentarne 

skupštine BiH sa sobom vodili i ekipu Federalne televizije? Ako je to tačno, mene zanima 

zašto u tom slučaju nije pozvan i drugi entitetski emiter Radio- televizija RS-a ili zašto niste 

poveli ekipu BHT-a?”  
 


